
Protokół Nr XX.2017

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 26 stycznia 2017 roku

Posiedzenie odbyło się na sali posiedzeń Urzędu Gminy w Imielnie w godz. od 9°0do 1140.

W posiedzeniu udział biorą Radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście według list

obecności stanowiących załączniki Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XIX.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

• 4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie za 2016 r.,

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za 2016 rok,

8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej

w Gminie Imielno za 2016 rok,

9. Sprawozdanie z realizacji w 2016 roku programu współpracy Gminy Imielno

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku

publicznego na lata 2014-2018,

10.Podjęcie uchwał:

• - w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2017 rok Nr XX.126.20 17,

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2017-2026

Nr XX.127.2017,

- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Imielno środków

stanowiących fundusz sołecki Nr XX.128.2017,

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr XX.129.2017,

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok Nr XX.130.2017,

- w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń w budynku stanowiącym własność

Gminy Imielno dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Helenówce Nr XX.131.20 17,

- w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju

szkolnego Nr XX.132.2017.



11. Dyskusj a,

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

13. Sprawy różne,

14. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.1. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Jan Grzelec.

W sesji udział bierze 15-tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XIX.20 16 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po

przegłosowaniu jedno gło śnie przyj ęty.

• "Za" przyjęciem protokołu Nr XIX.20 16 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek posiedzenia.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku posiedzenia.

"Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

•

Ad.p.4. W punkcie tym Radny Kazimierz Segieta zwrócił się do Radnego Powiatowego Pana

Stanisława Kowalczyka z pytaniem, kto ma kontrolę nad posypywaniem dróg powiatowych.

Radny Dariusz Cebulski pytał, dlaczego gimbus nie zabiera starszych osób z Borszowic np.

do lekarza, oraz dlaczego Pani Stomatolog tak mało przebywa w gabinecie.

Radny Stanisław Kukuryk pytał, czy jest przewidywana dopłata mieszkańców do budowy

wodociągu j ak w latach poprzednich .

Radny Kośmider Tadeusz sygnalizował problem z odbiorem śmieci z przystanków.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami szczegółowo

omówił Wójt Gminy informując min. o złożonym wniosku o dotację na budowę

przydomowych oczyszczalni ścieków oraz o złożonym wniosku o dofinansowanie realizacji

projektu pn. " Rozbudowa Infrastruktury wodno-ściekowej w gminie Imielno poprzez

budowę sieci wodociągowych i przydomowych oczyszczalni ścieków" ze środków PROW

2014-2020. Ponadto poinformował, że został również złożony wniosek w Wojewódzkim

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach o dofinansowanie operacji

pn. " utylizacja azbestu na terenie Gminy Imielno Etap III"

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.



•

•

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik Nr 4

do niniej szego protokołu.

Ad.p.6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie za

2016 rok szczegółowo omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska.

Wójt Gminy pytał, jaki jest procent dzieci korzystających z dofinansowania GOPS

w dożywianiu.

Pani Kierownik GOPS wyjaśniła, że ponad 90 % dzieci korzysta z dofinansowania

dożywiania przez GOPS.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie stanowi

załącznik Nr 5 do niniej szego protokołu .

Ad.p.7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych za 2016 rok omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za 2016 rok stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.p.8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy

zastępczej w Gminie Imielno za 2016 rok omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula

Będkowska .

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej

w Gminie Imielno za 2016 rok stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.9. Sprawozdanie z realizacji w 2016 roku Programu współpracy Gminy Imielno

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku

publicznego na lata 2014-2018 omówiła Sekretarz Gminy Pani Ewa Seweryn.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z realizacji w 2016 roku Programu współpracy Gminy Imielno z organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na

lata 2014-2018 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.



Ad.p.l0. W punkcie tym przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2017 rok Nr XX.126.20 17- uchwałę

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy informując, że dochody i wydatki gminy są

zrównoważone.

Ponadto Skarbnik Gminy zapoznała zebranych z pozytywną opinią Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Kielcach na temat projektu budżetu Gminy na 2017 rok oraz projektu

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026.

Następnie Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk zapoznał z planowanymi inwestycjami na 2017

rok min.

- rozbudowa wodociągu "Imielno" w miejscowości Sobowice, Wygoda, Karczunek,

• - budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy,

- przebudowa drogi gminnej w Kwaskowie,

- przebudowa drogi wewnętrznej w Motkowicac na ul. Wąskiej, w Opatkowicach

Pojałowskich, Sobowicach oraz w Helenówce,

- modernizacja budynku po byłym posterunku policji,

- modernizacja strażnicy OSP w Grudzynach,

- przebudowa dachu i kominów budynku komunalnego w Motkowicach przy ul. Parkowej,

- przystosowanie budynku w Helenówce na cele mieszkaniowe,

- dokończenie chodnika w Mierzwinie - 500mb,

- chodnik w Opatkowicach Murowanych - 250mb,

- chodnik w Boroszowicach - 250mb,

• -chodnik w Imielnie na ul. Stawskiej - 250mb,

- Odnawialne Źródła Energi, przydomowe oczyszczalnie ścieków,

Ponadto Wójt Gminy informował, że kamień będzie dowożony w najbardziej potrzebne

miejsca na terenie gminy min. na drogę Dalachowy-Rajchotka od P. Fiuka.

Następnie Wójt Gminy informował, że przy drodze krajowej w Motkowicach, przewidziana

jest budowa chodnika.

Radny Józef Świetlik pytał, co z oświetleniem ulicznym.

Wójt Gminy wyjaśnił, że oświetlenie będzie sukcesywnie uzupełniane.

Pracownik Urzędu Gminy Pan Michał Sobczyk informował, że obecnie na terenie gminy jest

520 lamp oświetlenia ulicznego, w tym 180 lamp jest starych rtęciowych, pozostałe są

sodowe.

Z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.



Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr XX.126.20 17 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Wójt Gminy podziękował radnym za zgodne przyjęcie uchwały budżetowej i zapewnił, że

będzie się starał, aby wszystkie niezbędne inwestycje były wykonane.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2017-2026

Nr XX.127.2017, - Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec powiedział, że uchwała

ta jest odzwierciedleniem uchwały budżetowej.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapoznała zebranych z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec ogło_sił 15-minutowa przerwę w posiedzeniu.

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do podejmowania kolejnych uchwał:

• - w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Imielno środków

stanowiących fundusz sołecki Nr XX.128.2017 - uchwałę omówił Wójt Gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr XX.129.2017 - uchwałę

omówił Wójt Gminy informując, że należy pomóc w podniesieniu bezpieczeństwa ruchu

drogowego min. bezpieczeństwa pieszych poprzez budowę chodników w miejscowościach

z terenu Gminy Imielno.

Z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

• Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok Nr XX.130.2017 - uchwałę

omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska informując, że program został

opracowany w oparciu o wytyczne zawarte w rekomendacjach do realizowania i finasowania

gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz

kierunków działań wynikających z krajowego programu przeciwdziałania narkomanii.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń w budynku stanowiącym własność

Gminy Imielno dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Helenówce Nr XX.131.20 17, uchwałę

omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.



•

•

- w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego Nr XX.132.20 17- uchwałę omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

Wójt Gminy wyjaśnił, że zgodnie z ustawą prawo oświatowe gmina jest zobligowana do

podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia planu sieci samorządowych szkół

podstawowych i sieci prowadzonych przez Gminę gminnych gimnazjów, który następnie

zostanie przesłany do zaopiniowania. Planuje się przekształcenie Zespołów Szkół

w Mierzwinie i w Motkowicach w Samorządowe Szkoły Podstawowe, natomiast w Imielnie

przekształca się 6 letnią szkołę podstawową w 8 letnią SSP .

Siedziba Punkt Przedszkolny zostanie przeniesiona do Staw.

Wójt Gminy poinformował ponadto, że nie ma zagrożenia dla nauczycieli, musi być tylko

zrozumienie, ponieważ teraz nauczyciele prawdopodobnie będą musieli łączyć etaty

i dojeżdżać do szkół na terenie gminy .

Radny Stanisław Kukuryk prosił, aby dyrektorzy szkół wypowiedzieli się w tym temacie.

Dyrektor ZS w Motkowicach Pani Dorota Nowak poinformowała, że w naszej gminie nie ma

problemu ponieważ, nie ma samego gimnazjum, które byłoby likwidowane.

Jeżeli będzie takjakjest zaplanowane i nikt nie dostanie wypowiedzenia a nauczyciele będą

mogli łączyć etaty to problemu nie widzi.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka zapoznała z treścią uchwały.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

Ad.p.ll. Radny Zdzisław Zygan podziękował za wymianę drzwi do kotłowni.

Radny Kazimierz Segieta prosił o omówienie nowej ustawy w sprawie wycinki drzew.

Pracownik UG Pan Sławomir Chrzanowski szczegółowo omówił ustawę .

Sołtys wsi Jakubów prosił o kamień na drogę w Jakubowie oraz pytał o możliwość

podłączenie gazu na wsi.

Wójt Gminy wyjaśnił, że kamień będzie dowożony według najpilniej szych potrzeb, natomiast

gminy obecnie nie stać na podłączenie sieci gazowej

Sołtys wsi Wygoda Pani Kasza Pelagia sygnalizowała problem w Ośrodku Zdrowia,

ponieważ do jednej Pani doktor jest dużo ludzi a druga np. nie przyjmuje a nie ma wcale

pacjentów.

Sołtys wsi Imielnica Pan Grzelec Tadeusz również informował, że jak syn poszedł na wizytę

z bólem kręgosłupa to Pani Kierownik powiedziała, żeby nie szukał sobie chorób.



•

•

Wójt Gminy wyjaśnił, że słyszał że jeżeli jest szczepienie to pani doktor przyjmuje tylko

dzieci zdrowe ale trudno jest odpowiedzieć, ponieważ nie ma Pani Kierownik, więc

odpowiedź dot. funkcjonowania Ośrodka Zdrowia zostanie udzielona na kolejnej sesji.

Sołtys wsi Imielnica prosił o oczyszczenie rowu na Choinach oraz uzupełnienie lamp

oświetlenia ulicznego.

Pan Sławomir Chrzanowski wyjaśnił, że właścicielem rowu jest Świętokrzyski Zarząd

Melioracji i Urządzeń Wodnych i tam też zgłosimy potrzebę oczyszczenia rowów.

Wójt Gminy poinformował, że lampa koło Pani Wtorek będzie założona a pozostałe

oświetlenie sukcesywnie będzie uzupełniane.

Radny Jan Zawada pytał czy planowany jest remont drogi w Dzierszynie przez Powiat.

Radny Powiatowy Pan Stanisław Kowalczyk poinformował, że droga będzie remontowana .

Ad.p.12. W punkcie tym Radny Powiatowy Stanisław Kowalczyk wyjaśnił, że to Zarząd

Dróg Powiatowych jest odpowiedzialny za posypywanie dróg powiatowych. Informował, że

dzwoni w tej sprawie ale nie zawsze jest posypane.

Wójt Gminy prosił, aby Radny Powiatowy apelował na Sesji Rady Powiatu w sprawie

posypywania. Wyjaśnił, że mieszkańcy zawsze dzwonią do gminy nie rozróżniając, że to są

drogi powiatowe i gmina nie może ich posypywać. Informował, że Gmina również

interweniuje w Zarządzie Dróg Powiatowych w sprawie stanu dróg.

W odpowiedzi na zapytanie radnego P. Cebulskiego w sprawie nie zabierania osób starszych

przez szkolny gimbus, Wójt Gminy wyjaśnił, że prywatny przewoźnik nasłał kontrolę na

kierowcę gimbusa ponieważ, zabierał osoby prywatne i niestety teraz nie może zabierać

nikogo, natomiast w sprawie funkcjonowania Ośrodka Zdrowia na kolejnej sesji będzie Pani

Kierownik i udzieli odpowiedzi.

W odpowiedzi na zapytanie Pana Stanisława Kukruryka w sprawie dofinansowania przez

mieszkańców do wodociągu, Wójt Gminy wyjaśnił, że obecne przepisy nie pozwalają na

dofinansowanie przez mieszkańców do wodociągu.

W odpowiedzi na zapytanie Pana Tadeusza Kośmider w sprawie odbioru śmieci z

przystanków, Wójt Gminy wyjaśnił, że należy się zastanowić jak usprawnić odbiór tych

śmieci.



Ad.p.13. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.14. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując

wszystkim zakończył posiedzenie.

•

Protokołowała

Banach ~arzyna
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